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PROTOKÓŁ  

z XIX Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 25 kwietnia 2013 r. 

Posiedzenie XIX Sesji rozpoczął o godz. 11
00 

Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XIX Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał  zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 14 radnych w związku z czym 

Przewodniczący Rady Jan Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Jan Piskor odczytał porządek obrad.  

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku. 

3. Wystąpienie Dyrektora Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa Pomorskiego 

w Gdańsku. 

4. Wystąpienie Kierownika Kwidzyńskiego  Związku Spółek Wodnych w Kwidzynie. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2013 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Sadlinki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Sadlinki na 2013 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/133/2008 Rady Gminy Sadlinki  z dnia 

27 czerwca 2008 roku oraz Uchwały Nr XXIV/261/2010 Rady Gminy Sadlinki    z dnia 02 

marca 2010 roku w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Sadlinki do 

stowarzyszenia Powiślańska Lokalna Grupa Działania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XV/114/2012 Rady Gminy Sadlinki z dnia               

31 października 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie prawa 

własności nieruchomości położonych w obrębach Glina, Rusinowo i Nebrowo Małe, gmina 

Sadlinki na rzecz Skarbu Państwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/123/2012 Rady Gminy Sadlinki            

z dnia 22 listopada 2012 roku w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XVI/126/2012 Rady Gminy Sadlinki z dnia 22 

listopada 2012 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Sadlinki. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularzy niezbędnych do wymiaru i poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

20. Wolne wnioski. 

21. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

Ad. 2.  

D. Cybulski  - RZGW – podziękował za zaproszenie  i przeprosił za nieobecność Dyrektora. 

Rozpoczął temat o zagrożeniu powodziowym. Wisła przekroczyła stan ostrzegawczy, 

brzegowy. Nawiązał do okresu zimowego,  koszt pracy lodołamaczy wyniósł 3 mln złotych. 

Wypowiedział się również na temat Kanału Palemona. Planowane jest hakowanie do granicy 

Sadlinek oraz oczyszczenie piaskownika w Białkach. Hakowanie rozpocznie się w miesiącu 

czerwcu br. Koszty hakowania pokrywane są przez RZGW oraz papiernię Kwidzyn. 

M. Bułka – radny -  zadał pytanie ile było metrów wody? 

D. Cybulski – RZGW -  687 m. maksymalnie. 

I. Szczotka – radna – most Olszanica – Grabowo zapada się, widoczna jest różnica ok. 20 

cm.   

D. Cybulski – RZGW – odpowiedział, że RZGW nie jest administratorem mostu. 

E. Krajewska – Wójt -   zwróciła się z zapytaniem, czy jeżeli będą opróżniane piaskowniki 

to czy będzie można skorzystać z piasku? Przydałby się na na place zabaw. 

D. Cybulski – RZGW – będzie przetarg i określony zakres. 

M. Bułka – radny -  czy ostrogi są robione na Wiśle? 

D. Cybulski – RZGW – środki zewnętrzne skierowane zostały na Żuławy, może w latach 

2015 – 2020 uda się włączyć odcinek kwidzyński. Podkreślił również, że ostroga jest w 

dobrej kondycji, trzeba robić wszystko sensownie, aby nie niszczyć środowiska naturalnego. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  po wyczerpaniu wszystkich pytań podziękował Panu 

Dariuszowi za przybycie i udzielenie odpowiedzi na zadawane pytania. Następnie przywitał 

przedstawiciela Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa Pomorskiego w 

Gdańsku oddział w Kwidzynie Pana Andrzeja Szejerkę. 

Ad. 3. 

A. Szejerka – ZMiUW -  poinformował, że jest 49 km wału objętego utrzymaniem. Na 

gminę Sadlinki wydatkowano – 50 tys. konserwacja wału, 14 tys. konserwacja kanału, 3mln 

100 tys. zł odbudowa kanału Jajło. Planowane jest hakowanie kanału Olszańskiego od 

30.04.2013 r. 
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A. Krzyżek – sołtys – jeżeli chodzi o kanał Jajło, to skarpy są pozalewane, droga w chwili 

obecnej jest wyżej niż most. 

A. Szejerka – ZMiUW -  odpowiedział, że w maju 2013 r. będzie wykonywany przegląd 

techniczny, wszystko będzie sprawdzone również to, czy jest to wina wykonawcy. 

A. Krzyżek – sołtys – dodała, że w chwili obecnej ma problem z dojazdem do własnego pola 

i boi się o szkody.  

A. Szejerka – ZMiUW -  wszystko będzie poprawione. 

A. Krzyżek – sołtys – poinformowała, że po wykonaniu inwestycji nie wznowiono granic. 

A. Szejerka – ZMiUW -  to również będzie sprawdzane. 

M. Bułka – radny – wskazał, że nie wszędzie są podłączone dreny. 

A. Szejerka – ZMiUW -  odpowiedział, że zauważalne są dreny zarwane. 

M. Tumiłowicz – radny – nadmienił, że dużo gruzu jest wysypanego w stronę Nebrowa 

Małego – chodzi o pierwszy most od Bronisławowa, to wszystko spłynie do rowu. 

E. Krajewska – Wójt -   zadała pytanie czy wał będzie koszony 2 razy? 

A. Szejerka – ZMiUW -  odpowiedział, że na razie raz. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  podziękował Panu Andrzejowi Szejerce za udzielnie 

wyczerpującej odpowiedzi i poprosił Pana Wojciecha Pałkę Kierownika Kwidzyńskiego 

Związku Spółek Wodnych w Kwidzynie. 

Ad. 4.  

W. Pałka – KZSSW – podziękował za zaproszenie. Poinformował, że realizowany będzie w 

dalszym ciągu taki sam zakres robót jak w roku poprzednim. Powstała propozycja aby 

podnieść składki ale radni zadecydowali aby zostały na tym samym poziomie. Wielkim 

problemem był fakt, że pokazała się woda w Kaniczkach – trzeba będzie przymusowe 

rozwiązanie wprowadzić. Kolejny – trzeba koniecznie usuwać zakrzaczenie  z dróg. Wycinki 

należy dokonywać w odpowiednich terminach. Dodał również, że jest za dużo bobrów. 

Trzeba zgłaszać wszelkie szkody wykonane przez bobry. 

M. Zdankiewicz – radny – poinformował, że w roku ubiegłym 2 rowy wykopano                 

w Karpinach i do tej pory nic nie zrobiono. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  wskazał, że kompleksowo są wykonywane prace, rowy 

są ładnie wykopane a ziemia, gdzie prace są wykonane leży odłogiem. 

W. Pałka – KZSSW – wyjaśnił, że w miejscowościach, gdzie składki są opłacane na bieżąco 

maszyny są wysyłane w pierwszej kolejności. 
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E. Gadacz – sołtys – zwrócił się z prośbą aby informować mieszkańców opłacających 

składki o zakresie robót. 

J. Więcławski – sołtys – poprosił aby takie informacje dotarły również do Nebrowa 

Wielkiego. 

W. Pałka – KZSSW – potwierdził, że będą przekazywane takie informacje. 

I. Szczotka – radna – zadała pytanie, jaka jest ściągalność składek? 

W. Pałka – KZSSW – odpowiedział, że ok. 70%. 

I. Szczotka – radna – czy są osoby, które nie przyjmują nakazów? 

W. Pałka – KZSSW – są takie osoby, ale opłacają składki. 

M. Zdankiewicz – radny – zwrócił się z pytaniem, czy uczestnictwo w Spółkach Wodnych 

jest obowiązkowe? 

W. Pałka – KZSSW – odpowiedział, że różni specjaliści wypowiadają się na ten temat 

różnie. 

M. Bryl – sołtys – zadała pytanie, czy drzewa rosnące przy rowach można wycinać? 

W. Pałka – KZSSW – odpowiedział, że bez zezwolenia nie można. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  podziękował  Panu Wojciechowi Pałce za wyczerpujące 

wypowiedzi. 

Ad. 5. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  poinformował, że Pan Ryszard Rewiński mieszkaniec 

„kółeczka” w Sadlinkach zgłosił problem braku znaków informujących o pierwszeństwie 

przejazdu. 

W. Berent – radny -  poruszył problem miejsca przy PKP. Zbiera się tam dużo osób 

nadużywających alkoholu, załatwiających w pobliżu potrzeby fizjologiczne. 

Ad. 6.  

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 7. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XIX/146/2013 w sprawie zmiany 

budżetu gminy Sadlinki na 2013 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  
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J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XIX/147/2013  w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XIX/148/2013 w sprawie 

uchwalenia planu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki na 2013 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XIX/149/2013 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XVI/133/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 czerwca 2008 roku oraz Uchwały 

Nr XXIV/261/2010 Rady Gminy Sadlinki z dnia 02 marca 2010 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie Gminy Sadlinki do stowarzyszenia Powiślańska Lokalna Grupa 

Działania. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę  Nr XIX/150/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIX/151/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 13.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIX/152/2013 o zmianie uchwały 

Nr XV/114/2012 Rady Gminy Sadlinki z dnia 31 października 2012 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne przekazanie prawa własności nieruchomości położonych w obrębach 

Glina, Rusinowo i Nebrowo Małe, gmina Sadlinki na rzecz Skarbu Państwa. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 14. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIX/153/2013 w sprawie 

bonifikaty od opłaty z  tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 

własności nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 15. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIX/154/2013 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XVI/123/2012 Rady Gminy Sadlinki z dnia 22 listopada 2012 roku w sprawie 

określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki opłaty. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 16. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIX/155/2013 o zmianie uchwały 

Nr XVI/126/2012 Rady Gminy Sadlinki z dnia 22 listopada 2012 roku w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 17. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIX/156/2013 w sprawie wzoru 

formularzy niezbędnych do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

Ad. 18.  

Za przyjęciem protokołu z XVIII Sesji głosowało 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, 

w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 19.  

Odpowiedzi i zapytań radnych nie było. 

Ad. 20.  

B. Formela – Sekretarz – poinformowała wszystkich radnych o terminie wyborów 

uzupełniających w okręgu wyborczym numer 10 w Nebrowie Wielkim. 

B. Grzyb – sołtys – poinformował, że strasznie dużo śmieci jest na cmentarzu w Sadlinkach. 
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J. Piskor – Przewodniczący Rady – zapewnił Pana sołtysa, że śmieci będą wywiezione. 

E. Krajewska – Wójt – zaproponowała, aby na następną sesję zaprosić przedstawiciela 

Zarządu Dróg Wojewódzkich i Powiatowych oraz Senatora Pana Leszka Czarnobaja. 

Ad. 21. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – o godz. 13
15 

zamknął obrady XIX Sesji Rady Gminy 

Sadlinki. 

 

 

Protokółowała 

Brygida Formela 

 

 

 


